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	'Our worst crisis since World War Two', admits Japanese PM as scientists warn nation faces SECOND monster quake and tsunami

Devastated Japan today faced the prospect of a second massive earthquake and tsunami even as millions of citizen struggled to come to terms with its biggest-ever natural disaster. 

On Friday, a quake measuring 9.0 on the Richter scale caused widespread fatalities and damage, also triggering a huge wave, which prompted the death toll to spiral into many thousands.

At least 2,000 bodies have now washed up on the country's decimated coastline, crematoriums were overflowing with the dead and rescue workers ran out of body bags as the nation faced the reality of its mounting crisis.

Millions were facing a fourth night without water, food or heating in near-freezing temperatures in the devastated north-east.

Meanwhile, a third reactor at a nuclear power plant lost its cooling capacity and the fuel rods at another were at least briefly fully exposed, raising fears of a meltdown.

The stock market plunged over the likelihood of huge losses by Japanese industries including big names such as Toyota and Honda.

Japanese Prime Minister Naoto Kan said the nation faced its worst crisis since World War II. Kan said last night in a television address that the nation's future will be decided by the choices made by each Japanese and urged all to join in their determination to rebuild the nation following a massive earthquake and tsunami.
	«Это наш самый большой кризис после Второй мировой войны»,-признаёт премьер-министр Японии,а учёные предупреждают об угрозе второго землетрясения и цунами.

Опустошённая Япония столкнулась сегодня с перспективой второго крупного землетрясения и цунами,и это в то время,когда миллионы граждан пытаются прийти в себя после самого большого в истории страны природного бедствия.

В пятницу землетрясение в 9 баллов по шкале Рихтера повсеместно наносило урон и приводило к человеческим жертвам,вызвав также гигантскую волну,из-за которой счёт жертв пошёл на тысячи.

По крайней мере,2000 тел прибились к изничтоженной береговой линии страны,крематории были переполнены мёртвыми,а спасателям не хватало мешков для трупов,когда страна столкнулась с реальностью возрастающего кризиса.

Миллионы людей были вынуждены проводить четвёртую ночь  без воды,пищи или тепла в едва ли не минусовую температуру на разрушенном стихией северо-востоке(страны).

Тем временем,третий реактор на атомной электростанции утратил свои охлаждающие мощности,и урановые стержни на другом остались,хоть и не надолго,совершенно незащищенными от расплавления,увеличив тем самым опасность аварии.

Фондовый рынок «просел» перед вероятностью огромных убытков японских отраслей промышленности,включая большие фирмы,такие как «Тойота» и «Хонда».

Премьер-министр Японии Наото Кан сказал,что страна переживает самый серьёзный кризис со времён Второй мировой войны.Кан заявил накануне в вечернем телеобращении,что будущее страны определится выбором,который сделает каждый японец,и призвал всех объединиться в решимости заново отстроить страну после огромного землетрясения и цунами.


